
OBEC PODOLÍ  
Vyhotovil : místostarosta 

 
 

ZÁPIS  
A USNESENÍ  ZE ZASEDÁNÍ  ZASTUPITELSTVA   

OBCE  PODOLÍ  
č. 19 dne 12.ledna 2009 

 
  

Zasedání bylo zahájeno starostou obce  v 19:05 hod, na zasedání přítomno  7 členů 
zastupitelstva. 

 
Starosta pověřil : 

Předsedajícího zasedání  sebe      

určil   
Zapisovatele zápisu   p.Dostalíka     

Ověřovatele zápisu   p.Dočkalíkovou a p.Šebestu      

 

1. Projednání a schválení programu zasedání 

 
    Zastupitelstvu obce Podolí byl starostou obce  navržen ke schválení následující  

program zasedání: 
 

 
1.  Zahájení. 
2. Zpráva z činnosti a plnění úkolů zastupitelstva obce, výborů a orgánů obce od 

posledního zasedání zastupitelstva obce 
3. Projednání a schválení závěrečných rozpočtových změn v rozpočtu obce  
4. Projednání Strategického plánu Leader ( SPL ) pro MAS Partnerství Moštěnka 
5. Seznámení s výsledkem řádné inventarizace majetku a  závazků obce 
6. Volba předsedy finančního výboru  
7. Různé  - seznámení s došlou poštou 

-  projednání žádostí došlých na OÚ  
8. Organizační záležitosti 
Závěr 
 

Návrh na doplnění programu  podal p.Vlček  
Projednání stížnosti a schválení  protipovodňových opatření dle žádosti paní Hrbáčkové 
Anežky  a  p. Menšíka Radima , p. Němce Pavla  a paní Mahehy Naďy(Koplíkové)   
 

Výsledek hlasování k rozšíření programu : 

Pro : Dočkalíková, Vlček, Filipko, Novák 

Zdržel se :   nikdo 



Proti :   Sehnula, Dostalík 

•       Rozšíření programu bylo schváleno  4 hlasy z celkového počtu 7 členů 
zastupitelstva obce.Bod zařazen jako pořadové číslo 7,  body následující posunuty 
v číselné řadě. 

Projednání a schválení   změn  (Jednacího řádu obce) a to  :  článku   Zasedání 
zastupitelstva obce bod 7.7              
Hlasování o změněném programu : 

 

•        Výsledek hlasování  : 
Pro :  7  

Zdržel se :     nikdo   

Proti :          nikdo      

•       Rozšíření programu bylo schváleno  7 hlasy z celkového počtu 7 členů 
zastupitelstva obce.Bod zařazen jako pořadové číslo 8,  body následující posunuty 
v číselné řadě. 

 

 
2.) Zpráva z činnosti a plnění úkolů zastupitelstva obce, výborů a orgánů obce od 
posledního zasedání zastupitelstva obce 
 Zprávu o činnosti starosty obce a zastupitelstva včetně plnění přijatých usnesení přednesl 
starosta obce. Zpráva je součástí tohoto dokumentu, založena jako příloha č.1  

 
3.) Projednání a schválení závěrečných rozpočtových změn v rozpočtu obce  
 

 Důvodová zpráva: 
Vzhledem k tomu, že čerpání RP v závěrečném čtvrtletí roku nebylo zcela v souladu se 
schváleným limitem, navrhuje starosta obce provedení rozpočtových změn dle předloženého 
rozpočtového opatření. 

Návrh usnesení č. 1/19-09: 
Zastupitelstvo obce Podolí schvaluje návrh Rozpočtového opatření č. 2/2008 v navrhovaném 
znění. Návrh Rozpočtového opatření je přiložen k zápisu jednání zastupitelstva obce jako 
příloha č.2. 

 

 

 

Rozprava k usnesení č. 1/19-09  
p.Vlček – nařkl starostu, že nehospodaří správně s finančními prostředky obce a že spolu 
s místostarostou  maskují  rozpočtovým opatřením špatné hospodaření obce a požádal o 
vysvětlení každé položky v rozpočtovém opatření 

p.Dostalík – věcně vysvětlil nutnost provedení rozpočtového opatření a přednesl výsledek 
hospodaření obce za uplynulý rok , který skončil přebytkem i po odečtení peněz z příjmu 
z prodeje majetku obce 

p.Sehnula – vysvětlil bod po bodu ve spolupráci s p.Dostalíkem a účetní p.Prudilovou 
všechny položky rozpočtového opatření, proti  výsledku vysvětlení nebylo dalších námitek 

. 



•        Výsledek hlasování k usnesení : 

Pro :  6 

Zdržel se :     nikdo   

Proti :           Vlček     

•        Usnesení č.1/19-09 bylo schváleno 6 hlasy z celkového počtu 7 členů 
zastupitelstva obce. 

 
 

4 Projednání Strategického plánu Leader ( SPL ) pro MAS Partnerství Moštěnka 
Důvodová zpráva  
 
Obec Podolí se cestou Mikroregionu Moštěnka stala přistoupením tohoto subjektu k MAS – 
Partnerství Moštěnka, o.s. členem tohoto občanského sdružení. Obecní úřad obdržel žádost 
MAS ohledně projednání strategického plánu leader ( SPL ) . Starosta obce seznámil jednání 
s textem tohoto dopisu . K nahlédnutí je k dispozici nosič CD s podrobnými informacemi o 
tomto plánu. 
 
Návrh usneseníč.2/19-09  
Zastupitelstvo obce Podolí : 

a) souhlasí se zařazením území obce Podolí do územní působnosti MAS – Partnerství 
Moštěnka, o.s. 

b) bylo seznámeno s Integrovanou strategií rozvoje „ My a svět „ a se Strategickým 
plánem Leader „ Sedm fiší pro Moštěnku „ pro období 2008-2013 

       c)  zmocňuje starostu ing.Lubomíra Sehnulu se zastupováním obce Podolí v MAS – 
Partnerství Moštěnka, o.s 
 
Rozprava k usneseníč. 2/19-09  
 
p.Vlček – podpořil  zařazení území obce Podolí do územní působnosti MAS 
p.Sehnula – seznámil ZO s faktem, že přistoupení k MAS může obnášet finanční příspěvek na 
činnost tohoto subjektu, ten činí 3000,00 Kč na obec plus 10,00Kč na každého občana obce. 
 

•        Výsledek hlasování k usnesení : 

Pro :  7 

Zdržel se :      nikdo 

Proti :             nikdo  

•        Usnesení č. 2/19-09 bylo schváleno 7 hlasy z celkového počtu 7 členů 
zastupitelstva obce. 

 
5.Seznámení s výsledkem řádné inventarizace majetku, závazků a pohledávek obce 
 
Starosta obce seznámil ZO s výsledkem řádné inventarizace majetku a závazků obce. 
 
Návrh usnesení č. 3/19-09 
Zastupitelstvo obce Podolí bere na vědomí výsledky řádné inventarizace majetku a závazků  
obce za rok 2008.  
 



Rozprava k usnesení č. 3/19-09 
p.Vlček- navrhl rozšířit text usnesení takto : 
Zastupitelstvo obce Podolí bere na vědomí výsledky řádné inventarizace majetku a závazků  
obce za rok 2008, kromě pozemků v intravilánu a extravilánu. 
 
Návrh usnesení č. 3/19-09 
Zastupitelstvo obce Podolí bere na vědomí výsledky řádné inventarizace majetku a závazků  
obce za rok 2008, kromě pozemků v intravilánu a extravilánu. 
  
 

•        Výsledek hlasování k usnesení s navrhovanou změnou změnou : 

Pro :  6 

Zdržel se :    Dostalík    

Proti :              nikdo 
•        Usnesení č.3/19-09 bylo schváleno 6 hlasy z celkového počtu 7 členů zastupitelstva obce. 
 

 
6. Volba předsedy finančního výboru  

 
Důvodová zpráva 
Na základě ustanovení § 119 Zákona č.128/2000 sb Zákona o obcích nemůže starosta a 
místostarosta vykonávat současně funkci předsedy finančního výboru. 
Starosta obce navrhuje ZO schválit do  fukce předsedy finančního výboru zastupitelku 
Dočkalíkovou Janu . 
Starosta oslovil p.Dočkalíkovou, zda nabídku přijímá a bude se ucházet o místo předsedy 
finančního výboru. P.Dočkalíková od kandidatury odstoupila. 
Jako další kandidát byl navržen p.Vlček, který o výkon funkce projevil zájem. 
 
Návrh usnesení č. 4/19-09  
Zastupitelstvo obce Podolí schvaluje jako předsedu finančního výboru  
- zastupitele p. Vlčka Jaroslava 
 

Výsledek hlasování k návrhu  usnesení s pořadovým č. 4/19-09: 

Pro :  5 

Zdržel se :      Sehnula, Filipko 

Proti :              nikdo 
•        Usnesení č.4/19-09  bylo schváleno 5 hlasy z celkového počtu 7. 
 
Předsedou Finančního výboru se dnešní dnem stává Vlček Jaroslav. 
 
 
 
 
 
 
 
 



7. Projednání stížnosti a schválení  protipovodňových opatření dle žádosti paní 
Hrbáčkové Anežky  a  p. Menšíka Radima , p. Němce Pavla  a paní Mahehy 
Naďy(Koplíkové)   
 
Zápis důvodové zprávy a návrhu usnesení  je zapsán tak, jak jej podal v písemné podobě 

p.Vlček 
 
Důvodová zpráva: 
 

1. Stávající mostek před domem p. Hrbáčkové Anežky stojící na obecním pozemku je 
v dezolátním stavu. Hrozí jeho zřícení v případě že toto stane při velké vodě dojde 
pravděpodobně k zaplavení okolních domů . 
2. Stávající mostek vedle domu paní Mahehy Naďy(Koplíkové) skoro každoročně 
zadržuje průchodnost srážkové vody při velké vodě a tato srážková voda spolu s splašky ze 
septiků zaplavuje části  pozemků a domů p. Němce a  paní Mahehy Naďy(Koplíkové) . 
Tato situace se jednoduše dá  vyřešit zvětšení průměrů roury  
 
Mám za to že těmto žádostem , by se mělo vyhovět , jelikož dotčené stavby se nachází na 
obecním pozemku a tyto stavby buď již způsobují nebo mohou způsobit, či zapříčinit  škodu 
třetím osobám a tyto osoby mohou vymáhat škodu po obecním úřadu a pravděpodobně  je 
vymohou.  
 
 
Rozprava k usnesení č.5/19-09:  
 
V rozpravě probíhala diskuze na téma nutnosti a oprávněnosti provedení oprav ze strany 
žadatelů, případně argumenty pro a proti ze strany zastupitelů.  
 
Návrh usnesení č.5/19-09 
 
Zastupitelstvo schvaluje podané žádosti a vyčlení z rozpočtu prostředky pro opravu  
 

•        Výsledek hlasování k usnesení : 

Pro :  Vlček, Filipko, Novák    

Zdržel se :      Dostalík, Dočkalíková, Sehnula, Šebesta  

Proti :             nikdo  

•        Usnesení č. 5/19-09 nebylo schváleno 4 hlasy z celkového počtu 7. 
 

8.Projednání a schválení   změnu  (Jednacího řádu obce) a to  :  článku   Zasedání 
zastupitelstva obce bod 7.7   : 
 
Návrh změny textu Jednacího řádu 
 
Vymazává se : 

Obecní úřad informuje o místě, době a navrženém programu připravovaného zasedání 
zastupitelstva obce. Informaci vyvěsí na úřední desce obecního úřadu alespoň 7 dní před 
zasedáním zastupitelstva obce; kromě toho může informaci uveřejnit způsobem v místě 
obvyklým. 



Zapisuje se :  

Obecní úřad informuje o místě, době a navrženém programu připravovaného zasedání 
zastupitelstva obce. Informaci vyvěsí na úřední desce obecního úřadu alespoň 7 dní před 
zasedáním zastupitelstva obce, Kromě toho musí informaci o veřejném zasedání a program 
jednání,  Starosta nebo místostarosta  vyhlásit  obecním rozhlasem v den vyvěšení na úřední 
desku , den před tímto zasedáním a znovu půl hodiny až hodinu  před vlastním zasedáním.  

 
Důvodová zpráva: 
Mám za to , že se dostatečně neinformujeme  veřejnost o veřejném zasedání obecního 

zastupitelstva a že tato úprava zpřesní povinnost starosty upozorňovat občany na veřejné 
zasedání a zlepší komunikaci mezi lidmi a úřadem v  naší obci. 
 
Rozprava k usnesení č.6/19-09 
p.Vlček podpořil svůj návrh a poukázal na nutnost  informování veřejnosti. Starosta obce 
vystoupil s tím, že toto činí pravidelně i bez nařízení až na výjimku hlášení  tří zasedání za 
dva roky. 
 
Návrh usnesení č.6/19-09 : 
 

(1) Zastupitelstvo schvaluje tuto úpravu  
 

•        Výsledek hlasování k usnesení : 

Pro :  Dočkalíková,Dostalík,Filipko, Novák, Šebesta, Vlček   

Zdržel se :       nikdo 

Proti :              Sehnula 

•        Usnesení č. 6/19-06 bylo schváleno 6  hlasy z celkového počtu 7 členů  
      zastupitelstva obce. 

 

 
9. Různé  
Starosta obce seznámil jednání s došlou poštou a s došlými stížnostmi na starostu ohledně 
vyřízení žádostí o dotace na opravy mostků přes potok na přístupových cestách k RD. 
 

Do diskuze se přihlásili : 
 

p.Brázda 

Ve svém diskusním příspěvku vznesl dotaz ohledně  

Požádal starostu obce o  zabezpečení vykopání strouhy kolem jeho zahrady, aby mu tam při 
deštích nestékala voda a poukázal na to, že se mu nelíbí jakým způsobem byly ořezány obecní 
lípy. 

Starosta odpověděl na místě, že situaci kolem pozemku musí řešit s vlastníkem sousedního 
pozemku, kterým není obec, ale fyzická osoba. 

Vysvětlil, že ořez lip prováděla odborná firma pomocí odpovídajících postupů. 

 

p. Vlček 

Ve svém diskusním příspěvku vznesl dotaz ohledně 



Navrhl starostovi, že by se měla zpracovat obecní vyhláška s ceníkem krátkodobého pronájmu 
obecního majetku  jako je výletiště Barborka, kulturní dům atp. 
 
Dále probíhala všeobecná diskuze opětovně na téma opravy 3 ks mostků přes potok, které 
byly součástí žádostí občanů o dotace. 
 
8. Organizační záležitosti 

 
 

 

 

Jednání Zastupitelstva obce Podolí bylo ukončeno ve 22: 30 poděkováním starosty všem za 
účast na jednání. 

 

 

……………………………………………….             

ing. Lubomír Sehnula – starosta obce                

 

 

 

 ............................................................                        .................................................................. 

    Dočkalíková - ověřovatel                              Šebesta - ověřovatel  


